
Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha v Martine  

 

konaného dňa 13.05.2024 o 16.00 hod 

 

počet prítomných členov: 11 

počet neprítomných členov: 5 

z toho ospravedlnení: 3 

 

Výbor RZ bol 11 prítomnými členmi uznášania schopný.  

 

hostia:     PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy  

                Mgr. Lucia Hrušková - pedagogický zástupca  

                Silvia Pálffyová – hospodárka RZ  

                 

Program:  

1. Otvorenie predsedníčky RZ  

2. Informácie riaditeľky školy 

3. Informácie zástupkyne 

4. Informácie hospodárky RZ 

5. Diskusia  

6. Uznesenie  

7. Záver  
 

Rokovanie:  

 

K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ  

     Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ Ing. Katarína Jelínková privítala všetkých členov 

výboru RZ a odovzdala slovo pani riaditeľke. 

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy 

 

 Riaditeľka školy poskytla základné informácie týkajúce sa organizačného zabezpečenia 

vyučovania do konca školského roku. Poskytla členom výboru RZ ďalšie dôležité informácie: 

- oboznámila s úspechmi školy v rámci Slovenska v externých testovaniach - Testovanie 9 

a EČ MS zo SJL, ANJ a MAT 

- informovala o prijímacom konaní, 154 prihlášok, 56 prijatých žiakov na šk.rok 2024/2025 

- informovala o jazykovom pobyte na Malte /pobyt v rodinách/5vyučovacích dní po 4 hodiny 

denne/20hod na žiaka dopoludnia, popoludní poznávacie aktivity – predpokladaná cena 400 €, 

termín jesenný a jarný 

- referovala o projekte  EDULAB  zameraný na PROJEKT ROZVOJA ŽIAKOV 

- poskytla informácie o spolupráci s osemročným gymnáziom na Kutnej hore v Česku 

a o výmennom pobyte v budúcom šk.roku /TERCIA/ 

- požiadala členov výboru, aby pozvali rodičov na podujatie INTERNET V ŽIVOTE 

ŠTUDENTA dňa 28.5.24 o 16.hod, kde budú poskytnuté informácie o vplyve a dôsledkoch 

internetu na žiakov z pohľadu psychológa, pedagóga a pediatra  

- informovala o triednych výletoch – od 24.6.2024, prípadne v inom termíne po dohode 



- informovala, že projekt DEBARIERIZÁCIA je v riešení a projekt ETICKÉ SPRÁVANIE –

UKONČENÉ, rozdala členom výboru letáčiky o hodnotovej výchove v škole 

- informovala o čerpaní finančných prostriedkov na odmeny žiakov na konci školského roku 

- poďakovala rodičom, ktorí sa zapojili do programu Škola života a oboznámili žiakov 

formou prednášky alebo exkurzie s ich prácou a zamestnaním  

K bodu č.2: Informácie zástupkyne p. Hruškovej 

- poskytla informácie o zabezpečení aktivít počas maturitných skúšok a oboznámila členov 

výboru, ktoré triedy budú mať voľno z dôvodu MS 

- dňa 24.5.2024 sa uskutoční odovzdávanie maturitných vysvedčení 

 

4. Informácie hospodárky RZ 

- požiadala o informovanie rodičov o 2 % z daní, ak má niekto odklad daňového priznania 

- informovala o zostatku finančných prostriedkov na účte RZ, do konca školského roku 

pošleme členom výboru RZ vyúčtovanie zostatku k 30.6.2024 

 

K bodu č.3: Diskusia 

Diskusia sa priebežne viedla k jednotlivým bodom programu. 

p. Jelínková – informovala sa o pobyte na Malte – vek študentov, obdobie pobytu 

p. Slabejová - sa zaujímala o základné informácie týkajúce sa jazykového pobytu 

p. Murgaš – informoval sa o pobyte na Malte 

p. Pšenka – opýtal sa na brigádu v škole 

p. Murgaš – poskytol informáciu o prekážkach pri organizovaní jarnej brigády na úprave 

okolia školy 

p. Nemilová – informovala sa o výmennom pobyte v Kutnej Hore 

p. Nosáková – navrhla zaradenie exkurzií do jedného ročníka, nie do 2 ročníkov, informovala 

sa o spôsobe organizovania rozlúčky s maturantmi 

 

K bodu č.4: Uznesenie 

 

Výbor RZ berie na vedomie: 

- informácie riaditeľky školy  

- informácie o organizačnom zabezpečení vzdelávania počas maturitných skúšok 

 

Výbor RZ ukladá: 

- triednym dôverníkom informovať rodičov triedy o podujatiach v škole 

- informovať o prednáške pre rodičov o nástrahách internetu 

 

K bodu č.5: Záver 

Predsedníčka  RZ ukončila rokovanie a poďakovala členom za účasť. 

 

 

V Martine dňa 13.05.2024 

 

Zapísala: Ing.arch. K.Jelínková, predsedníčka RZ 


